# Upcoming Events



## This Month at CBS

**Bringing Talent to Life** 

November-2022

Nov 1st– 30th Reading Month

Nov 3rd Report cards go home

Nov 6th– 10th
Book Fair
&
Parent
Conference
week

Nov 13th SK Healthy Living Fruits day

#### **Dear Elementary Parents,**

We have had a very exciting month in October as we introduced our Student Council representatives during our Investiture Ceremony and worked with the HS Student Council to plan some events and initiatives for this year. We are very proud of our student leaders and look forward to supporting our young leaders this year. All our students were very busy this month creating posters and banners to support our Health and Wellness week at the school. This event involved speakers, student wellness activities and a positive message to support the health and wellness of all our students and staff. Thanks to our Health and Wellness Committee for organizing such a great event.

It is important for all students to arrive to school on time and every day so they do not miss any learning. When students come to school late it impacts their whole day as they have to catch up on what they missed. Please do not take your student out of class early. Students who are struggling, get more behind when they have to catch up or miss important information to help



them on tests and quizzes. We want all our students to continue to succeed in their learning and we need your support to do this. Thank you for supporting your child with their homework and making sure they read every day; your support will ensure your child's success for life. Report cards will be going home on November 3<sup>rd</sup>. A reminder that parents who are late with fee payments will not receive the report cards until the payment is made.



Our 'Support Academy' has been a big success this month; parents will receive a report on their child's reading level, improvement made, and next steps. Please do follow up with the teacher if your child needs to continue with this support. Our next "Support Academy" will start on November 13<sup>th</sup> to December 7<sup>th</sup>. Students who enroll will receive a certificate at the end for their improvement. As

November is Reading Month, we encourage all families to share their love of reading with their students and also share their favourite reads in their child's classroom. Teachers will be contacting parents to read in the class this month. We look forward to welcoming you to our classrooms.

Thank you parents for supporting all our events with your generous donations. We feel very fortunate to have your support.

Sincerely,

Dr. Mary Kelly Elementary School Principal

Nov 17th Winter Uniform Changeover



Nov 24th International

Day

Nov 27th– 30th Photo Day

### Winter uniform changeover

November 17th onwards we will be shifting to winter uniform. Winter uniform sales will begin from Oct 30th onwards in CBS store.





Sincerely
Dr. Mary Kelly
Elementary School Principal

# هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

#### نوفمبر 2022



1 - 30 نوفمبرشهر القراءة

الفعاليات القادمة

3 نوفمبر إرسال شهادات الدرجات إلى المنازل

6 - 10 نوفمبر
 معرض الكتاب
 ه
 اسبوع اجتماعات
 أولياء الأمور

13 نوفمبر الحياة الصحية يوم الفواكه ثانية روضة



أعزائي أولياء أمور المدرسة الابتدائية،

لقد مررنا بشهر مثير للغاية في شهر أكتوبر حيث قمنا بتقديم ممثلي مجلس الطلاب لدينا خلال حفل التكريم لدينا وعملنا مع مجلس طلاب المدرسة الثانوية على التخطيط لبعض الفعاليات والمبادرات لهذا العام. نحن فخورون جدًا بقادة الطلاب لدينا ونتطلع إلى دعم قادتنا الشباب هذا العام. ألقد كان جميع طلابنا مشغولين جدًا هذا الشهر في عمل ملصقات ولافتات لدعم أسبوع الصحة والعافية في المدرسة. ولقد تضمنت هذه الفعاليات متحدثين وأنشطة

طلابية متعلقة بالعافية وكذلك رسالة إيجابية لدعم صحة وعافية جميع الطلاب والموظفين لدينا. شكرًا للجنة الصحة والعافية على تنظيم مثل هذه الفعالية الرائعة.

من المهم أن يصل جميع الطلاب إلى المدرسة في الوقت المحدد كل يوم حتى لا يفوتهم أي فرصة تعلم. عندما يأتي الطلاب إلى المدرسة متأخرين، فإن ذلك يؤثر على يومهم بأكمله حيث يتعين عليهم تعويض ما فاتهم. يرجى عدم إخراج الطالب من الفصل مبكرًا. الطلاب الذين يتعثرون ، يتأخرون أكثر عندما يضطرون إلى اللحاق بالمعلومات المهمة أو لمساعدتهم في الامتحانات والاختبارات القصيرة. نريد أن يواصل جميع طلابنا النجاح في تعلمهم ونحتاج إلى دعمكم للقيام بذلك. شكرًا لكم على دعم ابنائكم في واجباتهم المدرسية والتأكد من قيامهم بالقراءة كل يوم. سوف يضمن دعمكم نجاح ابنائكم مدى الحياة. سيتم إرسال شهادات الدرجات إلى المنازل بتاريخ 3 نوفمبر. تذكير بأن أولياء الأمور الذين تأخروا في دفع الرسوم لن يتلقوا شهادات الدرجات حتى يتم السداد.



لقد حققت "أكاديمية الدعم" الخاصة بنا نجاحًا كبيرًا هذا الشهر؛ وسوف يتلقى أولياء الأمور تقريرًا عن مستوى قراءة أطفالهم والتحسينات التي تم إجراؤها والخطوات التالية. يرجى المتابعة مع المعلم إذا كان ابن/ابنتك بحاجة لمواصلة هذا الدعم. ستبدأ "أكاديمية الدعم" التالية بتاريخ 13 نوفمبر إلى 7 ديسمبر. سيحصل الطلاب الذين يلتحقون بها على شهادة في نهاية تحسينهم. نظرًا لأن شهر نوفمبر هو شهر القراءة ، فإننا نشجع

جميع العائلات على مشاركة حبهم للقراءة مع طلابهم وكذلك مشاركة ما يقرؤونه في الفصل الدراسي لأطفالهم. سيتواصل المعلمون مع أولياء الأمور للقراءة في الفصل هذا الشهر. نتطلع إلى الترحيب بكم في فصولنا الدراسية.

شكراً لأولياء الأمور على دعم جميع فعالياتنا بتبرعاتكم السخية. نشعر بأننا محظوظون للغاية للحصول على دعمكم.

ومع أطيب التمنيات،

الدكتورة / ماري كيلي مديرة المدرسة الابتدائية 17 نوفمبر الانتقال لارتداء الزي الشتوي

24 نوفمبر اليوم العالمي

27 - 30 نوفمبر يوم التصوير



التغيير لارتداء الزي الشتوي

اعتبارا من تاريخ 17 نوفمبر ، سننتقل إلى ارتداء الزي الشتاء. ستبدأ مبيعات الزي الشتوي اعتبارا من تاريخ 30 أكتوبر فصاعدًا في متجر المدرسة الكندية ثنائية اللغة.





ومع أطيب التمنيات، الدكتورة / ماري كيلي مديرة المدرسة الابتدائية